

## 匯 西餐厅 Metropolis

「匯」西餐厅，位于酒店观山楼1层，以合理的空间布局，结合灯光设计，让宾客感到松弛自在，充满食欲。在此为宾客提供早餐与零点西餐服务外，酒店不定期为宾客开放餐饮自助服务，也可为企业、团队提供一站式定制服务。匯于此，方凝聚。

The "Metropolis" Restaurant, located on the first floor of the Guanshan Building, uses a reasonable spatial layout and lighting design to make guests feel relaxed and full of appetite. In addition to providing guests with breakfast and a la carte western food service, the hotel opens catering self-service for guests from time to time, and can also provide one-stop customized services for enterprises and teams.

## 前菜

### APPETIZER

水果沙拉佐意式酸奶 (位)

Mixed fruit salad, italian yogurt (Individual)

低温烹饪法式鹅肝配香草奶油汁

Slow-cook French goose liver, vanilla cream sauce

## 汤

### SOUP

黑松露奶油豆荚清汤 (位)

Cream bean pob soup, black truffle (Individual)

## 主菜

### MAIN COURSE

澳洲雪花战斧牛排佐黑椒汁、红酒汁、香草汁

Australian tomahawk steak

black pepper sauce, red wine sauce, vanilla sauce

## 甜品

### DESSERT

意式柠檬芝士塔塔佐时令水果塔塔

Italian lemon cheese tart, fruit tart

自制奥利奥草莓冰淇淋 (位)

Homemade oreo strawberry ice cream (Individual)

以上价格以人民币结算并包含服务费及相关政府税费  
All prices are in CNY and inclusive of service charge and government tax

如您有任何特殊饮食要求及食物敏感情况请提前告知  
Kindly advise for any special dietary requirements or if you have any food-related allergies

## 前菜 APPETIZER

蔬菜沙拉佐自制油醋汁 (位)  
Mixed vegetable salad, vinaigrette dressing (Individual)

低温烹饪法式鹅肝配香草奶油汁  
Slow-cook French goose liver, vanilla cream sauce

## 汤 SOUP

野生羊肚菌蘑菇清汤 (位)  
Mushroom soup, Morel (Individual)

## 主菜 MAIN COURSE

澳洲惠灵顿牛排佐青豆泥、黑椒汁、红酒汁、香草汁  
Australian steak wellington, mashed green bean  
black pepper sauce, red wine sauce, vanilla sauce

## 甜品 DESSERT

意式柠檬芝士塔塔佐时令水果塔塔  
Italian lemon cheese tart, fruit tart

自制奥利奥草莓冰淇淋 (位)  
Homemade Oreo strawberry ice cream (Individual)

以上价格以人民币结算并包含服务费及相关政府税费  
All prices are in CNY and inclusive of service charge and government tax

如您有任何特殊饮食要求及食物敏感情况请提前告知  
Kindly advise for any special dietary requirements or if you have any food-related allergies